


 

 

 

Äntwert vum Minister fir Landwirtschaft, Wäibau a ländlech Entwécklung op d'parlamentaresch 
Fro n°7881 vum éierbaren Deputéierten Jeff Engelen 
 

 

• Kann den Här Minister präziséieren, ob et nach ëmmer ukrainesch Flüchtlinge ginn, déi mat 
engem Hausdéier op Lëtzebuerg kommen? Wa jo, wier et net sënnvoll, eng national Léisung fir 
Lëtzebuerg ze fannen, déi gëeegent wier, dëse Mënschen ze hëllefen?  

Et ass mëttlerweil éischter rar, datt Flüchtlinge mat Hausdéieren op Lëtzebuerg kommen. D’lescht 
Joer hat d’EU an där deemools bestoender urgenter Situatioun decidéiert, déi gesetzlech 
Ufuerderungen auszesetze fir eng séier Hëllef kennen ze garantéieren. Mëttlerweil sinn déi 
kompetent Autoritéiten an der Ukrain rëm operationell, sou datt déi legal Ufuerderunge fir mat 
Déieren aus der Ukrain an d’EU ze komme rëm kënnen ugewannt ginn. Dës Ufuerderunge ginn et aus 
sanitären an also och aus Sécherheetsgrënn fir Mënsch an Déier. Lëtzebuerg hutt dofir net virgesinn, 
déi national Ufuerderunge vis-à-vis vun deene vun der EU ze änneren.  

 

Lëtzebuerg, den 26. Abrëll 2023 
 

De Minister fir Landwirtschaft, Wäibau a ländlech Entwécklung, 

(s.) Claude HAAGEN 
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